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متن پرسش

سلام آقا جان: من یه سواله که خیلی وقته زهنم رو مشغول کرده. این که چرا از امام زمان (عج) خیلی

کم در تلویزیون گفته میشه، از شرایط ظهور و چجوری خودمون رو برای امام زمان (عج) آماده کنیم؟

تلویزیون وسیله ای است که همه دسترسی بهش دارن، با زدن یه شبکه برای امام زمان (عج) یا اهل

بیت (ع) آیا برای این نظام بهتر نیست که نظام طرف صاحب اصلیش بره نه طرف غیر از اسلام؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر میکنم مردِ این کار که بتواند به زبان این تاریخ و ذیل نگاه حضرت روح

االله«رضوانااللهتعالیعلیه» موضوع را طرح کند؛ نداشته باشند. موفق باشید


